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David Icke vystoupil veřejně v Londýně a vzkazuje lidem, co musíme udělat, abychom se nenechali
zotročit.

Přepis:

Co se děje po celém světě? Už uběhla spousta měsíců. Na začátku spousta lidí věřila, že je tu
smrtelný virus, tak přijali lock-downy. Ale jak měsíce ubíhaly a jejich osobní zkušenosti se nijak
neshodovaly s tím, co nařizuje vláda, více a více lidí po celém světě… a neustále jich je víc… v každé
zemi… si uvědomují, že jsou oběti podvodu. Podvod spočívá v tom, transformovat lidskou společnost
pod záminkou tohoto falešného viru. Ve jménu zdraví ničí světovou ekonomiku, ničí podniky lidí a
ničí živobytí lidí. A další řada lock-downů, které jsou nyní naplánované, mají způsobit bankrot těch
podniků, které se ještě dosud držely.

Proč? Protože když populace nemá přístup k nezávislému zaměstnání, stane se závislá na státu. Co
teď hlasitěji začínají naznačovat, a častěji, je něco, co je v mých knihách už desítky let, a to je plán k
zavedení něčeho, co nazývají zaručený příjem. Zaručený příjem se bude prezentovat jako způsob, jak
dát lidem příjem na přežití, jestli vůbec to, protože všechny práce budou pryč… s tím, jak UI také
bere lidem více práce. Ale myšlenka není taková, že benevolentní vlády po celém světě vám řeknou:
Tady máte peníze, protože nám na vás záleží. Namísto toho to bude příjem, který bude tak akorát
stačit na přežití, a s tím bude spojeno pár důsledků, pár podmínek. Zaprvé si musíte dát Gatesovu
vakcínu, která má pro lidstvo podlou a hroznou agendu. Nebude to jen jedna vakcína… ale jedna za
druhou. Budete muset dělat to, co vláda říká.
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Pokud nebudete dělat, co vláda říká, nebudete mít příjem… a Austrálie už je toho příkladem. Tamní
vláda zavedla legislativu, která říká, pokud pobíráte státní podporu… za to si dosaďte zaručený
příjem… a nebudete mít svoje dítě očkované vládně doporučovanými vakcínami, tak přijdete o
podporu.

To je předchůdce zaručeného příjmu. Naprostá kontrola. Ale abyste to zavedli, musíte zničit
nezávislý přístup lidí k příjmu a zaměstnání, a o tom jsou ty lock-downy. Proto prof. Neil Ferguson,
kterého vlastní a financuje Gates, a Imperial College v Londýně, kterou financuje a vlastní Gates,
přišel s počítačovými modely s absurdními odhady úmrtí na covid – 2,2 milionů v Americe a půl
milionu v Británii, aby se lock-down opodstatnil, protože lock-down byl zásadní pro tento plán, zničit
globální ekonomiku.

Lidé si to teď začínají uvědomovat. Začínají si uvědomovat, že byli oklamáni, a teď se začínáme
spojovat a odporovat tomu. Na světě je přes 7 miliard lidí. Jádro tohoto kultu, co za tím stojí, byste
mohli dát do jedné místnosti. Pokud se nepodvolíme vlastnímu zotročení, nemůžeme být zotročeni.
Tady teď směřujeme. Uvědomit si, že se musíme přestat podvolovat vlastnímu zotročení.

Podle mě by podniky a lidé, co tam jsou zaměstnaní, by měli dělat, v souvislosti s lock-downem, je
jednoduše odmítnout svůj podnik uzavřít. Já roušku nenosím a ani si na ruce nedávám žádné ty
toxické sračky, dezinfekce, nic z toho! Měl jsem dvakrát projev na Trafalgar Square pro 35-45 tisíc
lidí, dnes tady je spousta lidí, v podstatě jsem obejmul stovky lidí a nějakým způsobem jsem přežil
ten zatracený virus! Protože je to podvod a svět si to začíná uvědomovat. A my jsme právě jen začali.
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